
PROTOKÓŁ nr 65 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 07.02.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

ad.3.1. Zgłoszenia Radnych Dzielnicy XVII dot. potrzeb remontowych dróg i chodników w 2022r. 

1.  p. L. Zaleński  e-mail z dn. 04.02.2022r. 

2.  p. W. Wołoch  e-mail z dn. 03.02.2022r. 

3.  p. W. Wojnarski e-mail z dn. 03.02.2022r. 

4.  p. A. Dziedzic   pismo z dn. 03.02.2022r. 

5.  p. K. Frankiewicz pismo z dn. 03.02.2022r. 

6.  p. Z. Gawłowski pismo z dn. 03.02.2022r. 

7.  p. J. Wójcik   pismo z dn. 02.02.2022r. 

8.  p. J. Wójcik   pismo z dn. 02.02.2022r. 

9.  p. T. Ziętara    e-mail z dn. 31.01.2022r. 

10.  p. A. Zdziebko pismo z dn. 02.02.2022r. 

11.  p. J. Zabagło pismo+e-mail z dn. 02.02.2022r. 

12.  p. G. Czekaj   e-mail z dn. 03.02.2022r. 

 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, Z. Gawłowski. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie postanowiła: przesłać skany pism w formie mailowej (dn.08.02.2022r.) do ZDMK p. 

Urszuli Potaczek z prośbą o szacunkową wycenę zgłoszonych  zadań do dnia 11.02.2022r. 

 

ad.3.2. Pismo ZDMK DW.5300.17.26.2021 z dn. 07.12.2021r. (nr 556) dot. wykonania niezgodnie ze sztuką budowlaną  

zjazdów do posesji. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik,. 

Komisja postanowiła: przesłać pismo do wnioskodawcy 

 

ad. 3.3. e-mail p. Grzegorza W. z dn. 13.12.2021r. dot. ul. K. Irzykowskiego. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, Z. Gawłowski. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie postanowiła podtrzymać swoje stanowisko dot. przebudowy ulicy Irzykowskiego. 

Kompleksowa przebudowa wraz z odwodnieniem stanowi jedyną możliwość dla poprawy stanu drogi oraz komfortu życia 

mieszkańców w tym rejonie. 
 

ad.3.4.  e-mail p. Huberta S. z dn. 09.12.2021r.dot. progów zwalniających na ul. Godebskiego/Braci Polskich oraz 

przebudowy skrzyżowania Godebskiego/Łuczanowicka. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, 

Komisja w głosowaniu- jednogłośnie postanowiła przesłać do wnioskodawcy odpowiedź w sprawie progów oraz 

skrzyżowania (pismo IR-02.7223.1444.2021 + pismo IR-02.7223.1707.2021)  
 

ad.3.5. e-mail p. Sebastiana T. z dn. 09.12.2021r. w sprawie poprawy os. Łuczanowice. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, 

Komisja głosowaniu jednogłośnie postanowiła:  

1. W sprawie remontu ul. Braci Polskich Komisja wystosuje pismo do ZDMK o wycenę. 

2. W sprawie przepompowni Komisja skieruje pismo do Wodociągów Miasta Krakowa. 

3. w sprawie poprawy bezpieczeństwa w rejonie skrzyżowania ul. Godebskiego/Łuczanowickiej zostanie przesłane pismo 

do wnioskodawcy ze spotkania w terenie z ustaleniami (IR-02.7223.1444.2021) 

Odpowiedź dot. trzech punktów zostanie przesłana do wnioskodawcy. 
 

ad.3.6.  pismo ZDMK DW.5300.17.28.2019 z dn. 10.12.2021r (nr 564) w sprawie utwardzenia tłuczniem drogi gminnej 

nr 209/7 obr.14 NH. 

Komisja jednogłośnie, w oczekiwaniu na stanowisko Radnego z danego rejonu, postanowiła przyjąć pismo do wiadomości 



 

ad.3.7. pismo GS-01.6840.264.2021.KT4 Wydziału Skarbu Miasta z dnia 21.12.2021r (nr 581) dot. wydania opinii w/s 

zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 3/4 obręb 4 NH. 

Komisja, po rozpatrzeniu oraz zasięgnięciu informacji i opinii Radnego z tego terenu, w głosowaniu jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała zbycie ww działki.  

W związku z terminem wydania opinii, Komisja postanowiła scedować na Zarząd podjęcie uchwały w wyżej wymienionej 

sprawie. 

 

ad.3.8. e-mail p. J. Wójcika dot. koncepcji odwodnienia os. Grębałów, Kantorowic, Luboczy i Łuczanowic. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie postanowiła przesłać pismo do KEGW (do p. Sylwii Drzymały) z wnioskiem o 

uwzględnienie ogrodu deszczowego w koncepcji. 

 

ad.3.9 pismo WUB.5521.98.2021 z dn. 12.01.2022r (nr 21) dot. udrożnienia rowu przebiegającego w rejonie posesji przy 

ul. Jubileuszowej 4-14, Obwodowej 15-21, Grębałowskiej 39-45. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic,  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.10. pismo  DW.3034.17.4.2.2021 ZDMK 24.01.2022r (nr 44)  dot. sprawozdania rocznego za 2021r z realizacji zadań 

Dzielnicy XVII.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja przyjęła w głosowaniu jednogłośnie bez uwag. 

 

ad.3.11. pismo RE.460.9.136.2019  z dnia 05.01.2022r (nr 23) dot. przebudowy ul. Niebyłej. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.12. e-mail p. Pawła Mleczko z dn. 02.02.2022 w sprawie ul. Niebyłej. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, L. Zaleński, S. Adamczyk. 

Komisja postanowiła scedować na Przewodniczącego Rady Dzielnicy zorganizowanie spotkania z Prezydentem Kuligiem 

oraz Radnymi Miasta Krakowa celem wypracowania stanowiska o wyegzekwowanie warunków realizacji inwestycji. 

 

ad.3.13. pismo DW.5300.17.4.2022 ZDMK z dn. 28.01.2022r (nr 37) dot. dobudowy oświetlenia na ul. Łuczanowickiej.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie postanowiła, że na posiedzenie Komisji w miesiącu  marcu 2022 zostanie 

przygotowany projekt uchwały komisji w sprawie wpisania do WPF i WPI na rok 2023. 

 

ad.3.14. pismo DW.5300.17.4.2022 ZDMK z dn. 31.01.2022r (nr 38) dot. dobudowy oświetlenia na ul. Petofiego.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja w głosowaniu: za - 6, 1 osoba nie brała udziału postanowiła o umieszczeniu tego zadania w teczce ,,Oświetlenie” 

ponieważ dobudowa tego oświetlenia była już rozpatrywana w roku 2019 i została uwzględniona w zadaniach  Dzielnicy 

XVII  

 

ad.3.15.  e-mail p. W. Czyża z dn. 31.01.2022r w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Architektów w rejonie 

bl. 10, 10A, 26.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja w głosowaniu: za - 6, 1 osoba nie brała udziału postanowiła  skierować pismo do ZDMK celem dowieszenia 

oświetlenia. 

 

ad.3.16.  e-mail p. L. Zaleńskiego z dnia 01.02.2022r w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych w Zesławicach. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski,  

Komisja w głosowaniu: za - 6, 1 osoba nie brała udziału postanowiła przesłać pismo do ZDMK. 

 

ad.3.17. pismo BP-02-2.6721.391.86.2021.AWA Zastępcy prezydenta Miasta Krakowa z dn. 03.01.2022r (nr 22) dot. 

MPZP obszaru ,,RUSZCZA-PÓŁNOC”. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

 

Komisja postanowiła: 

 Zaopiniować NEGATYWNIE lokalizację ,,GRZEBOWISKA DLA ZWIERZĄT ORAZ SPALARNI ZWŁOK 

ZWIERZĘCYCH” oznaczonych symbolem U/O1, co za tym idzie wykreślenie z koncepcji planu tejże lokalizacji. 

 



Argumenty : 

- Nie przeprowadzono konsultacji z okolicznymi mieszkańcami w temacie ,,grzebowiska i spalarni zwłok      zwierzęcych”. 

  -Brak oceny oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko. 

  -Nie  przeprowadzono badań środowiskowych na obecność poziomu wód gruntowych. 

  -Na obszarze wokół planowanego ,,grzebowiska” uprawiana jest żywność dla ludzi, która stanowi niejednokrotnie jedyny 

dochód mieszkańców. 

 

Dodatkowo  radny J. Wójcik dołączył swoje uwagi dot. koncepcji MPZP obszaru ,,Ruszcza –Północ”. 

- e-mail z dn. 08.02.2022  został dołączony do protokołu. 

 

Aby dotrzymać terminu wydania opinii tj. do dn. 09.02.2022r. komisja podjęła decyzję upoważniającą Zarząd do podjęcia 

uchwały w sprawie. 

Komisja przyjęła w głosowaniu: za - 6, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 

 

ad.3.18. DW.5300.17.29.2021ZDMK z dn.21.12.2021r (nr 584) dot. zabezpieczenia krawężnikami działki nr 76/1 obr. 15 

NH. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic,  

Komisja postanowiła: wystąpić do ZDMK insp. U. Potaczek oraz KEGW insp. M. Paczoski o pilne zorganizowanie 

spotkania w terenie celem rozwiązania problemu. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.19. WS-04.6220.64.2021.AD Prezydenta Miasta Krakowa z dn. 19.01.2022r (nr 27) dot. zmiany decyzji do 

postępowania o środowiskowych uwarunkowaniach…ul. Łowińskiego. 

 Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Rajski, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.20.  pismo WUB.5521.99.2021 KEGW z dn.28.01.2022r (nr 45) dot. zabezpieczenia krawężnikami działki nr 76/1 

obr. 15 NH. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja w głosowaniu: za - 6, 1 osoba nie brała udziału postanowiła wystąpić do ZDMK insp. U. Potaczek oraz KEGW 

insp. M. Paczoski o pilne zorganizowanie spotkania w terenie celem rozwiązania problemu. 

 

ad.3.21 .  pismo IPO.455.3.72.2021 z dn. 30.12.2021r (nr 573) dot. utwardzenia pobocza ul. Lubockiej od nr 141-177. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.22.  Zarządzenie Prezydenta Miasta Krakowa nr 148/2022 z dn. 21.01.2022. dot. wysokości i limitach dodatkowych 

środków finansowych na 2022 rok, będących do dyspozycji Dzielnic. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Gawłowski, S. Adamczyk. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy ustalono na dzień 

15.02.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.21.00 
 

 
 

 

 

           Protokołowała                                                                                

   Katarzyna Frankiewicz 

 

 

                         

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


